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1.  

Dr. Madarász György elnök úr az üdvözlés után részletesen ismertette a szakmai 
napunkra érkezett előadás-jelentkezéseket és a szervezési tennivalókat. 
A jelenlévők részvételével összeállítottuk a november 13-ai rendezvényünk előadásainak 
sorrendjét az időpontok megjelölésével. Javaslat és határozat született arról, hogy a 
meghívóként is funkcionáló összeállítás az előadások címein kívül néhány soros tartalmi 
kivonatot is tartalmazzon a látogatni szándékozók tájékoztatása céljából. Ezeket az elnök 
és a titkár egy nap alatt elkészíti. 
Az így véglegesült program a MEE Titkárság segítségével 

1. felkerül a MEE honlapjának első oldalára; 
2. felkerül  Szakosztályunk honlapjára; 
3. a MEE elektronikusan postázza a szervezeti egységek elnökeinek, titkárainak,  

a területi szervezetek elnökeinek és titkárainak, valamint a pártoló és jogi vállalatoknak. 
A Titkárságon is átvehetők lesznek nyomtatott példányok. 
Kérjük T. Tagtársainkat, hogy használják ki a személyes megszólítás erejét és 
hatékonyságát. Különösen a Kovács Károly Pál szervezet tagjait kérjük, hogy 
legközelebbi ülésük alkalmával hirdessék az eseményt és nem utolsósorban kérjük Kiss 
Kálmán urat, hogy az Elnökségben fejtsen ki propagandát.  

2. Tekintettel a szakmai nap szervezésére és a decemberi hagyományos 
összejövetelünkre, a GANZ Transelektro Tápiószele-i telephelyének és a MEEI-nek 
meglátogatását a jövő évre halasztjuk. 

3. A szakosztálytól más szervezeti egységhez való átigazolás is a jövő év feladata. Az ezzel 
kapcsolatos munkát azonban meg kell kezdeni. Kérjük, mindenki gondolkozzon erről. A 
javasolt szervezeti egységek: VILLGÉP Szövetség, BUDAKO, Nyugdíjasok Kovács 
Károly Pál szervezete.  

4.  Legközelebbi összejövetelünket lásd az 1. pontban. 

Melléklet: a szakmai nap programja. 
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